



B. Ralph Chou, BSc, MSc, OD, FAAO
Editor-in-Chief / Rédacteur en chef

This issue closes Volume 87 of the *Canadian Journal of Optometry* (CJO) and with it, a year of many changes. With a new publisher mid-year, we now have a new Managing Editor, Virginia St-Denis, and Associate Editor, Jessica Cyr, who are managing article submissions and peer review, editing accepted papers, and laying out each issue. The result is improved legibility of the text of the articles and increased accessibility for people with disabilities.

We will soon be migrating the CJO to a new web portal with the Public Knowledge Project at Simon

Fraser University. Moving to the creators of our Online Journal System will increase the service level that we can provide, which is part of our long-term goal of making the CJO more accessible to a worldwide audience through search engines and indexing services. The benefit will be an enhanced profile for Canadian optometry as a unique branch of the profession.

Going forward, the editorial team hopes the CJO will attract more original research and clinical reports that will better inform your practice to the benefit of your patients.

Le présent numéro clôt le volume 87 de la Revue canadienne d'optométrie (RCO) et, avec lui, une année de nombreux changements. Depuis l'arrivée de notre nouvel éditeur, en milieu d'année, nous avons une nouvelle directrice de la rédaction, Virginia St-Denis, épaulée par une rédactrice adjointe, Jessica Cyr. Ensemble, elles gèrent les soumissions d'articles, coordonnent l'examen par les pairs, révisent les articles acceptés et s'occupent de la mise en page de chaque numéro. Il en résulte une meilleure lisibilité des textes publiés, qui sont désormais plus accessibles pour les personnes en situation de handicap.

Nous procéderons bientôt à la migration de la RCO vers un nouveau portail Web, le Public Knowledge Project de l'Université Simon Fraser. Le passage aux créateurs de notre plateforme Online Journal System augmentera le niveau de service, ce qui fait partie de notre objectif à long terme de rendre la RCO plus accessible dans le monde au moyen de moteurs de recherche et de services d'indexation. Ce changement aura pour avantage d'accroître la visibilité de l'optométrie canadienne.

À l'avenir, l'équipe de rédaction espère que la RCO attirera davantage de recherches et de rapports cliniques originaux qui vont mieux éclairer votre pratique au profit de vos patients.

Citation

Chou, BR. Editorial. *Can J Optom.* 2025;87(4):5.
doi:10.15353/cjo.v87i4.6865